

Date: 6 June 2022

التاريخ : 2 يونيو 2022

Subject: Board decisions

الموضوع : قرارات مجلس الإدارة

- The Board of Directors decided in its meeting held on Monday, June 6, 2022, to approve the consolidated audited financial statement and the parent company for the financial year ending on March 31, 2022.
1- قرر مجلس الإدارة في اجتماعه الذي انعقد يوم الاثنين بتاريخ 6 يونيو 2022 ، الموافقة على اعتماد الميزانية العمومية المدققة المجمعة والشركة الام عن السنة المالية المنتهية في 31 مارس 2022م.
- The Board approved adopting a date for holding the Annual Ordinary General Assembly meeting on June 29, 2022.
2- وافق المجلس على اعتماد موعد لعقد اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية بتاريخ 29 يونيو 2022.
- The Board approved a recommendation to the company's shareholders to distribute 4,053,570 bonus shares to shareholders on the date of the general assembly, which is equivalent to 5% of the company's capital.
3- وافق المجلس على التوصية لمساهمي الشركة على توزيع اسهم مجانية بعدد 4,053,570 سهم للمساهمين بتاريخ الجمعية العامة وهو ما يعادل نسبته 5% من رأسمال الشركة.





For/ Al Madina Investments Holding SAOG

ع / شركة المدينة للاستثمار القابضة ش.م.ع.ع